
PROTOKÓ£ 
z obrad XXXVII sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 27 czerwca 2013 roku 
 
Pocz¹tek obrad sesji godz.11.00 , zakoñczenia 13.30. 
W obradach uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , pan Wiesùaw Cepielik 
Zastêpca Wójta , pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda 
Skarbnik Gminy , radny Powiatu Damian Wójcik mecenas Robert Greb,  kierownicy 
poszczególnych referatów Urzêdu Gminy , soùtysi. 
Obrady  byùy nagrywane na dyktafon. 
Ad.1.i 2. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c 
jej uczestników. 
Zapoznaù z dostarczonym radnym wraz z materiaùami na sesjê porz¹dkiem obrad sesji, który 
przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z XXXV sesji.   
5/ Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6/ Kolorowe jeziorka � aktualna sytuacja. 
7/ Bezpieczeñstwo p-po¿. 
8/ Podjêcie uchwaù   w sprawach  :  
a/ przedùu¿enie czasu obowi¹zywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodê i zbiorowe  
   odprowadzenie �cieków, 
b/ wprowadzenia zwolnienia od opùaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi, 
c/ zmiany do uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na 2013 rok, 
d/ wprowadzenie zmiany do Uchwaùy Nr XXX/163/2012 Rady Gminy Marciszów z 28  
    grudnia 2012, 
9/ Interpelacje i zapytania radnych. 
10/ Sprawy ró¿ne. 
11/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê o ewentualne uwagi do przedstawionego porz¹dku 
obrad. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie  porz¹dek  zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum, listy 
obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Protokóù z XXXV sesji przyjêto bez uwag. 
Ad.5. 
Wójt Gminy ustosunkowaù siê do sytuacji dot. opadów  deszczu i pogotowiem zwi¹zanym z 
powodzi¹ , przybli¿yù szczegóùy  zwi¹zane z zakoñczon¹ jedn¹ akcj¹ i uruchomieniu jej 
ponownie w dniu wczorajszym oraz jej odwoùaniem. Poinformowaù o wypùaconych  kwotach 
poszkodowanym 28 rodzinom w kwocie 6 tysiêcy zùotych. 
Poinformowaù , ¿e po raz pierwszy w historii zanim przyjedzie komisja do szacowania szkód  
za¿¹dano kosztorysów na prace od Gminy, co powoduje, ¿e dane i obliczenia mog¹ byã z 
sufitu co zdaniem wójta zakrawa  na kpinê  
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poniewa¿ wykonuje siê takie prace na bie¿¹co tak jak byùo podczas powodzi w 1997 roku w 
zwi¹zku  z czym  poinformowaù, ¿e do planu doszùy jeszcze niewyobra¿alne straty.  
Zostaùo, te¿ podane konto dla powodzian jednak wpùat nie ma. 
W �rodê ma przyjechaã komisja specjalistów  z Urzêdu Wojewódzkiego celem dokonania 
oceny strat. 
Miaùo byã spotkanie z WZWiK do , którego nie doszùo jednak zostaùa powoùana komisja w   
czasie , której doszli do jakiego� rozliczenia jednak  nie pùac¹ w dalszym ci¹gu podatku za 
bezumowne korzystanie z gruntów. 
Zwróciù siê do uczestnicz¹cego w obradach sesji radcy  prawnego aby po sesji zaj¹ù siê 
spraw¹ , bo wójt nie zamierza rozkùadaã niczego na raty tym bardziej, ¿e  to jest 400 tys 
zalegùo�ci z ubiegùego roku jak te¿  zalegùo�ci z bie¿¹cego roku 
Stwierdziù, ¿e  obecnie w spr.WZWiK stawia wszystko na ostrzu no¿a, bo w sposób wulgarny 
lekcewa¿¹ mieszkañców , co jest widoczne i zwróciù uwagê na stan w wodoci¹gach w 
Marciszowie  gdzie  jest  nie wykoszone, pozarastane i  nic siê nie  robi  koùo tego zakùadu, a 
ponadto nie rozmawiaj¹  i nie odbieraj¹ telefonów.  
Poinformowaù, ¿e byùy spotkania  mieszkañcami odno�nie pomocy po powodzi i ka¿dy 
poszkodowany jej oczekuje od samorz¹du w zwi¹zku z czym wójt  stara siê jako� pochyliã 
nad tymi ludêmi. Nawi¹zaù  jednak do pisma rolnika ze Úwidnika , który zrobiù awantur¹ i 
zagroziù demonstracj¹ , bo droga do pola jest dziurawa. Zdaniem wójta straszenie i takie 
zachowanie do niczego nie prowadzi , bo zalewane s¹  piwnice , mieszkania , domy i nie  ma 
komu zapobiegaã / s¹ wówczas pytania od poszkodowanych,  kto wykona takie prace jak 
napeùnienie worków piaskiem, czy przepchnie kanalizacjê/. 
Tym czasem wszystkiego przecie¿ wójt i stra¿acy nie zrobi¹  wiêc  kolejna powódê pokazuje, 
¿e jest totalna znieczulica ponadto jest kompletny  haos w melioracji,  brak drena¿u oraz 
czyszczenia rowów s¹ tego skutkami. Poinformowaù, ¿e dziêki soùtysowi z Marciszowa  
�ci¹gniêto ludzi i spontanicznie wykonano prace zapobiegaj¹ce naporowi wody. 
Uwag nie zgùoszono. 
Ad.6. 
Kolorowe jeziorka  
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù o pobycie na kolorowych jeziorkach pod 
k¹tem ochrony �rodowiska  w Wie�ciszowicach  komisji Ochrony Úrodowiska , Rolnictwa i 
Zdrowia Rady Gminy w miesi¹cu kwietniu. 
Radny Stanisùaw Cepielik przewodnicz¹cy komisji zapoznaù ze spostrze¿eniami komisji na tej 
nieruchomo�ci , która przeszùa caùym szlakiem i stwierdziùa , ¿e w przeci¹gu tak krótkim jak 
miesi¹c czasu od przejêcia nieruchomo�ci przez nowego dzier¿awcê zostaùy postawione 
masywne drewniane kosze na �mieci, ùaweczki , których w niedùugim czasie bêdzie wiêcej , 
zabezpieczono niebezpieczne miejsca � barierki  , a najbardziej zadziwiaj¹ce i pozytywne  
jest to , ¿e nigdzie nie zauwa¿ono �mieci. Ponadto postawiono ubikacje typu toi toi , które s¹ 
obsùugiwane  peùnym serwisem. 
Podsumowuj¹c temat  Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù w zwi¹zku z jeszcze 
krótkim okresem czasu dziaùalno�ci nowego dzier¿awcy  wiêcej informacji dostarczyã po 
wakacjach n/t kolorowych jeziorek. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zadeklarowaù  w sprawie kolorowych jeziorek, i¿ wie� jest gotowa do wspóùpracy do czego 
otwarty jest te¿ nowy dzier¿awca. Byùy ju¿ imprezy z zaserwowaniem poczêstunku zarówno 
dla seniorów i dzieci tak , ¿e zdaniem radnej idzie wszystko w dobrym kierunku. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic 
Poinformowaù o zùo¿onej deklaracji dzier¿awcy o wspóùpracy ze Stowarzyszeniem Kwiat Lnu 
m.in.wspólne �ci¹ganie �rodków unijnych. 
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Innych uwag nie zgùoszono. 
Ad.7. 
Bezpieczeñstwo p-po¿ na terenie gminy. 
Z tematem zapoznaù pan Wójt Gminy informuj¹c o pobycie na 2 dniowym szkoleniu zastêpcy 
wójta i pani Gabrieli Pru� odno�nie bezpieczeñstwa i zarz¹dzania kryzysowego. 
Bezpieczeñstwo jest jakie jest , a mogùoby byã zwiêkszone gdyby zaprzestano wypalania traw  
ù¹k i pól zarówno w okresie wiosennym jak te¿ ¿niw. Ponosimy przez to niemaùe wydatki , bo 
je¿eli siê dymi to natychmiast uruchamiaj¹ siê alarmy i zaczyna siê akcja za, któr¹ trzeba 
zapùaciã. 
Stra¿ jest w Pastewniku i w Marciszowie  poinformowaù, ¿e wystosowaù pismo do Zarz¹du 
Gùównego KW i WFOÚ oraz  PZU w formie  apelu � bùagania  o pomoc w zakupie 
samochodu �redniego przedstawiaj¹c stan jedynej jednostki z Marciszowa bêd¹cej w 
Krajowym  Systemie Ratowniczo Ga�niczego. 
Je¿eli nie pomog¹ i nie przeka¿¹ �rodków na dofinansowanie zakupu samochodu, który 
kosztuje okoùo 60 tysiêcy, to wyst¹pimy niestety z krajowego systemu i zajmiemy siê tylko 
gmin¹  dodaù , ¿e taki  sam samochód w Czechach kosztuje 300 tysiêcy. 
Jest gara¿ na samochód wiêc warunki s¹ jednak jest coraz mniej ochotników na co maj¹, te¿ 
wpùyw stawki za godzinê tj 6 zù za maù¹ akcjê i 10 zù za wiêksz¹ akcjê. Jest zdania , ¿e  trzeba  
szanowaã tych ludzi, którzy jeszcze s¹ , bo te¿ pracuj¹ jednak coraz mniej jest chêtnych do 
wyjazdu, bo ka¿dy ma rodzinê i  ka¿dy pracuje. Tym czasem  stra¿ak to nie tylko po¿ar , bo 
to wypadki, koty, psy, pszczoùy, powódê. 
Tym czasem  OSP musi siê  dosprzêtowiã zapewniù te¿, ¿e Gmina zrobi wszystko ¿eby 
zapewniã bezpieczeñstwo póki s¹ ludzie i s¹ �rodki, a jak bêdzie taka potrzeba , a nie 
dostaniemy pomocy to stra¿acy bêd¹ tylko  dysponowani dla naszej gminy.     
Uwag nie zgùoszono. 
Ad.8. 
- projekt uchwaùy w sprawie : przedùu¿enia czasu obowi¹zywania taryf za zbiorowe  
  doprowadzenie �cieków.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 3 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zwolnienia od opùaty za zagospodarowanie  
 odpadami komunalnymi. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Radna  Jadwiga  Adamczyk Wie�ciszowice 
Poprosiùa o wyja�nienie zapisu  § 1, projektu uchwaùy , który dla radnej jest niejednoznaczny   
dot.� zwolnienia z opùaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi powstaùymi na 
terenie nieruchomo�ci zamieszkiwanych przez rodziny wielodzietne, wychowuj¹ce wiêcej ni¿ 
dwoje dzieci w wieku do 18 roku ¿ycia lub do ukoñczenia 24 roku ¿ycia w przypadku 
kontynuowania dalszej nauki trzecie dziecko i kolejne w danej rodzinie�  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy ponownie odczytaù tre�ã § 1 projektu uchwaùy i stwierdziù, ¿e 
jest on czytelny. 
Poproszony o ustosunkowanie siê do uwagi radnej mecenas Robert Greb potwierdziù 
prawidùowo�ã zapisu a zakwestionowego  paragrafu przez radn¹  projektu uchwaùy nie 
stwierdzaj¹c jego niejednoznaczno�ci. 
Radna nie wniosùa innych uwag. 
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Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Zwróciù siê w sprawie ju¿ zùo¿onych deklaracji dot. skùadowania i odbioru �mieci w których 
zostaùa podana liczba dzieci wiêc jak bêdzie przy obecnie zaproponowanej zmianie , czy 
bêdzie to nowy dokument z Urzêdu do wypeùnienia.  
Skarbnik Gminy poinformowaùa, ¿e nale¿y dokonaã zmiany w zùo¿onej ju¿ deklaracji 
wpisuj¹c liczbê  dzieci i dokonaã wpùaty jak zostaùo  napisane  w deklaracji.  
Ponadto poinformowaùa, ¿e w sprawie uchwaù  zwalniaj¹cych z opùat  RIO zwoùuje Kolegium 
i byã mo¿e uchwaùy te zostan¹ uchylone jednak póki co nale¿y je podj¹ã. Je¿eli zostan¹ 
uchylone to Rada mo¿e siê wówczas odwoùaã. 
Wójt Gminy ustosunkowuj¹c siê do uwagi radnej J.Adamczyk stwierdziù, ¿e zapis jest 
czytelny i pozwala na pomoc rodzinom wielodzietnym , a sprawa �ustawy �mieciowej�  to 
zdaniem wójta niesamowity bubel podrzucony samorz¹dom. 
Innych uwag nie zgùoszono  
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 
4 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy  w sprawie : zmian w bud¿ecie na 2013 rok. 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy odczytaùa tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada Gminy  w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 
5 do protokoùu 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany  do Uchwaùy Nr XXX/163/2012  
  Rady  Gminy Marciszów z dnia 28 grudnia 2012 roku. 
Tre�ã projektu uchwaùy odczytaù Przewodnicz¹cy Rady Gminy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 
6 do protokoùu.  
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù uwagê na bardzo drobny druk jakim zostaùy  napisane zaù¹cznik do uchwaùy, których 
pomimo posiadania okularów nie mo¿e odczytaã.  
Ad.9. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Andrzej Mitczak  Ciechanowice  
Zwróciù siê w imieniu mieszkañców z pro�b¹ o dostawienie du¿ych koszy koùo posesji pana 
Pachowicz i pani Litwy w Ciechanowicach. 
Zastêpca wójta w odpowiedzi poinformowaù, ¿e kosze zostan¹ doùo¿one.  
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw  
Zwróciùa siê z zapytaniem do Wójta Gminy czy prawd¹ jest, ¿e z dniem 1 sierpnia 2013 
przestaje istnieã przedszkole w Sêdzisùawiu  
Ponadto zwróciùa siê w sprawie pomieszczenia gdzie przebywaùy i bawiùy siê dzieci w 
Sêdzisùawiu, które w u.r. zostaùo  pomalowane i zdaniem radnej wszystko na darmo, bo 
wydobywa siê  tam du¿y fetor z komina , który dochodzi nawet do biblioteki oraz do domu. 
Obawa radnej jest równie¿ w tym kierunku , ¿e mo¿e kto� zgùosiã t¹ sytuacjê do 
odpowiednich sùu¿b. Tym czasem pan wójt obiecaù zaùatwienie tej sprawy w trybie pilnym 
podczas ostatniego zebrania wiejskiego czego równie¿ domagaj¹ siê mieszkañcy.  
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem  od mieszkañców kiedy mog¹ oczekiwaã, ¿e zniknie dziura na  
�rynku � w Wie�ciszowicach � jest tam niebezpiecznie po ostatniej powodzi nie zostaùa  
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zabezpieczona , a mo¿e tam wpa�ã ka¿de auto. Sprawa pilna. Byù na miejscu pan zastêpca 
wójta i widziaù jak to wygl¹da. 
W odpowiedzi Wójt zachêciù aby informowaã referat Urzêdu Gminy o ilo�ci potrzebnych 
pojemników  i bêdzie to uzupeùniane jednak poinformowaù o niewyobra¿alnym kuriozum w 
obecnej sytuacji poniewa¿ brakuje koszy na rynku pomimo podpisania umowy do 2016 roku , 
i speùniania warunków  , wyùonienia wywo¿¹cych / Sanikom/ .  
Zaczynamy od 1 lipca i ma nadziejê ¿e bêdzie to pùynne.   
Przepust w Wie�ciszowicach bêdzie robiony w dniu 03 lipca /�roda/ poniewa¿ przyjedzie te¿ 
komisja  z Wrocùawia.  
W sprawie przedszkola powie to samo, co na zebraniu wiejskim przypomniaù, ¿e w 
Ciechanowicach skoñczyùo siê tak, ¿e zostaùo  3 dzieci wiêc w Sêdzisùawiu je¿eli nie bêdzie 
dzieci nie bêdzie przedszkola co jest normalne.  
W sprawie stanu w  �wietlicy zwróciù siê do kierownika referatu infrastruktury technicznej o 
dokonanie zamontowania wkùadu w kominie ù¹cznie  z  odkuciem �mierdz¹cych tynków 
pomalowaniem i poùo¿eniem nowych do 15 lipca 2013 roku tygodnia za wszelk¹ cenê. 
Ad.3. 
Sprawy ró¿ne  
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowce 
Odniósù siê do wypowiedzi wójta odno�nie pomocy po powodzi i sprawy zùo¿onego podania 
przez rolnika ze Úwidnika gro¿¹cego protestem jak nie otrzyma pomocy. 
Radny stwierdziù, ¿e rolnicy musz¹ w pole wyjechaã pomimo zniszczeñ , a pomoc dla 
rolników jest niedostêpna poniewa¿ rolnik musi ponie�ã 30% strat, ¿eby mógù siê ubiegaã o 
kredyt , co jest niemo¿liwe. Przybli¿yù stan zniszczeñ  dróg gminnych prowadz¹cych do pól 
dlatego siê nie dziwi, ¿e rolnicy siê buntuj¹ , bo zdaniem radnego rolnik nie ma szans na 
¿adn¹ pomoc i jako rolnika boli radnego taka sytuacja, bo w mediach mówi siê o pomocy dla 
poszkodowanych w powodzi jednak rolnik tej pomocy nie ma. 
W odpowiedzi wójt zwróciù uwagê na taki , a nie inny odbiór sprawy przez radnego , tym 
czasem zachowanie  skar¿¹cego siê  rolnika w stosunku do wójta byùo niewùa�ciwe.  
Wójt przypomniaù poruszan¹ przez radnego na poprzedniej sesji w mediach sprawê dot. 
dopùaty do dowozu dzieci do szkoùy niezgodnie z prawem. Natomiast wysoko�ã 30% strat 
uprawniaj¹ca do otrzymania kredytu przez  co najmniej 6 rolników, którzy ponie�li straty, to 
nie wymysù wójta lecz wojewody  dlatego prosi o nie mówienie, ¿e  za wszystkim stoi wójt i 
niczego nie chce.  
Wójt powiedziaù rolnikowi, który groziù, ¿e jest w stanie pomóc w miarê mo¿liwo�ci  i droga 
bêdzie naprawiona jednak jest to kwestia przywiezienia kilku potê¿nych samochodów 
materiaùu i rozci¹gniêcia go maszynami  na, co trzeba poszukaã �rodków i s¹ one szukane 
wszêdzie gdzie jest to mo¿liwe. Tym czasem brak jest ludzi � pracowników interwencyjnych , 
pracownicy Urzêdu Gminy s¹ po pracach popowodziowych za co nie maj¹ pùacone i nie 
wykorzystane godziny nadliczbowe, ludzie te¿ choruj¹. 
Przypomniaù o uzyskaniu kwoty 70 tysiêcy od Nadle�nictwa na drogê w Wie�ciszowicach. 
Radny Andrzej Mitczak  Ciechanowice 
Uwa¿a, ¿e nale¿aùo okre�liã  rolnikowi termin wykonania tych prac i poinformowaù , ¿e  
rolnicy, te¿ pomog¹ jak bêdzie trzeba. 
Wójt Gminy czekaù na takie stwierdzenie, ¿e bêdzie pomoc ze strony rolników dlatego sprawa 
staùa siê jasna. Nie oczekuje te¿ podejmowania decyzji  , bo wie ¿e to rola wójta jednak forma 
podej�cia rolnika do sprawy byùa zdaniem wójta niewùa�ciwa. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Potwierdziù brak zaanga¿owania mieszkañców w akcji powodziowej , którzy tylko siê 
przygl¹dali. 
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Przybli¿yù sprawê pobytu pracowników kobiet z RZGW , które ogl¹daùy straty po powodzi w 
Wie�ciszowicach, które zdaniem radnego nie zostaùy solidnie dokonane , bo tam gdzie strat 
byùo najwiêcej nie poszùy. Dlatego radny domaga siê zwrócenia uwagi RZGW na takie 
postêpowanie. 
W sprawie studzienki usadowionej na kamieniu zamiast na cokole  koùo sklepu w 
Wie�ciszowicach poprosiù, ¿eby jak bêdzie naprawiane usadowiã j¹ ni¿ej.  
Zwróciù siê , te¿ o przyjrzenie siê dworcowi w Marciszowie i zrobienie tam porz¹dku, gdzie 
stan jest fatalny , stoj¹ jakie� peùne worki ze �mieciami, o�wietlenie pod tunelem jest rozbite, 
a tym czasem jest to nasza wizytówka. 
Zwróciù uwagê na piasek , którym posypany jest chodnik w Marciszowie i wyraziù  swoj¹ 
obawê, co do tego , ¿e bêdzie on powodowaù  zatykanie studzienek. Radny pyta , kto poniesie 
koszty ich czyszczenia. 
Poinformowaù o nie wykoszonym boisku  pomimo, ¿e jest kosiarka i paliwo. 
Prosi o wykonanie tych prac jak ju¿ to bêdzie mo¿liwe deklaruj¹c pomoc. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù , ¿e nie ma problemu ¿eby wykosiã boisko jak 
tylko bêd¹ warunki ku temu. 
W sprawie dworca w Marciszowie poinformowaù , ¿e zostaù ogùoszony przetarg na jego 
zagospodarowanie a ponadto zamierza zrobiã przej�cie z drugiej strony, ¿eby nie dochodziùo 
do takich sytuacji jakie powstaùy. 
W sprawie chodnika przy ul Gùównej w Marciszowie bêdzie próba wyrównania nierówno�ci i   
wysyùane pisma  do dyrektora celem pokazania chodnika i sytuacji , co nie przyniosùo efektu.    
Na pisma  jednak nie odpowiadaj¹ wykosili kawaùek koùo krzy¿ówki na Bolków w bardzo zùy 
sposób nie ma na nich siùy , bo kompletnie nie reaguj¹.    
Radny Józef Szoùdrowski  Sêdzisùaw  
Przypomniaù o zbiorniku wodnym w Sêdzisùawiu , który jest niezabezpieczony , bo 
niezabezpieczony , a zbli¿aj¹ siê wakacje. 
Wójt poleciù referatowi Urzêdu Gminy pilnie wykonaã tablice z napisem zakazu k¹pieli 
zagrodziã ta�m¹ biaùo czerwon¹  i wykonaã zdjêcia.  
Radny  Dawid Chêciñski   Marciszów 
Zwróciù siê z zapytaniem w sprawie ilo�ci zùo¿onych deklaracji i wpùat zaliczek przez 
mieszkañców odno�nie wodoci¹gowania w Ciechanowicach.  
W odpowiedzi Rafaù Zdunek kierownik referatu wodoci¹gów i kanalizacji Urzêdu Gminy 
poinformowaù, ¿e na 97 budynków zostaùo podpisanych  37 umów i do pi¹tku mo¿na jeszcze 
podpisywaã. 
Wójt Gminy przybli¿yù aktualn¹ sytuacjê w tej sprawie zwracaj¹c uwagê na  korzy�ã 
mieszkañców jaka pùynie z podpisania umowy i wpùacenia zaliczki w wysoko�ci 300 zù 
a tùumaczenie , ¿e nie maja pieniêdzy to znaczy, ¿e ci ludzie maj¹ wodê i nie zamierzaj¹ siê 
podù¹czaã. Nie bior¹ jednak pod uwagê tego , ¿e kiedy� siê ta woda skoñczy i bêdzie 
wielokrotnie dro¿sze koszty. Powinno jeszcze 30 osób wpùaciã ¿eby rozpocz¹ã procedurê. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic 
Rozmawiaù z panem Zdunkiem , który wybiera siê na urlop i po powrocie zostanie zliczone 
ile osób siê okre�li. 
Zaprosiù wszystkich na 810 lecie Ciechanowic w dniu 7  wrze�nia o godz.15.00 organizowane 
przez Radê Soùeck¹ i Klub emerytów pod patronatem Wójta Gminy i pana Mellera. 
Podziêkowaù wsi Sêdzisùaw i Marciszów oraz Urzêdowi Gminy za po¿yczenie namiotów  
Wùadysùaw Wróblewski soùtys Domanowa 
Zwróciù siê w sprawie Nysy Szalonej na, której jest coraz gorzej przy teraêniejszych opadach,  
bo robi siê rozlewisko przy krzy¿ówce na Nagórnik. Mieszkañcy prosz¹ o interwencjê. 
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Miaùo zostaã wysùane pismo jeszcze w u.r.  w tej sprawie soùtys nie ma ¿adnej odpowiedzi na 
ten temat. 
Podziêkowaù kierownikowi referatu kultury za zakupienie materiaùów dla dzieci do �wietlicy 
na czas wakacji. 
Wójt w odpowiedzi poinformowaù , ¿e odpowiedê w sprawie Nysy Szalonej jest taka i¿ 
ekolodzy nie pozwalaj¹ wycinaã drzew ze strumyków , cieków i rzek.     
Radny Józef Szoùdrowski soùtys Sêdzisùaw 
Zaprosiù wszystkich  na dzieñ 6 lipca 2013 roku na obchody 65 lecia Lesku w Sêdzisùawiu. 
Wspólnie ze  Skarbnikiem  Gminy ustalono spotkanie z soùtysami na dzieñ  23 lipca o 
godz.14.00 b.r n/t  Funduszu Soùeckiego. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
Ad.11. 
Zamkniêcie obrad sesji . 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
 
protokoùowaùa                                                                            Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                           Henryk Mazur 
Insp.d/s Rady Gminy 


